



Giraffe Class Newsletter July 2017

Reading Class

Last month the students all participated in the speech contest. I think they put in a lot of effort and their hard work showed and paid off. This next month is the last month of the semester. The students have all learned so much this year and the last month will mostly focused on reviewing and reinforcing all the material that they have learned all year long. I will be leaving the country for the month of July to visit my family in the United States, but we have an experienced substitute teacher who will coming in my stead to teach the class. I'm sure the students will all do so well and I have really appreciated the opportunity to teach them. Listed below is the curriculum schedule for this month of classes.

Week 1: Unit 3: Week 1 Magnets
Week 2: Unit 3: Week 1 Magnets
Week 3: Unit 3: Week 1 Magnets
Week 4: Review

Phonics

Dear parents,

Last month we spent a lot of time preparing for our speech contest. Everyone put in so much time and effort into doing their best and I am very proud of everyone for working so hard. Tr. Chalsey and I encouraged everyone a lot and gave everyone a lot of motivation to make it more enjoyable for them.

This month is the last month giraffe class will be in our second grade class. We will be doing the last chapter of our book and doing some review. This month we will be learning about long a and when it makes the long a sound. We will also be doing a lot of review games and activates as I want this month to be more relaxing and fun for everyone before they advance into the third grade class.

It has been an hour and so much fun teaching this class and I will miss everyone from Giraffe class very much. I wish everyone the best in their studies and wherever they go in their lives.

Week 1 –Unit 3 week 1
Week 2 – Unit 3 week 1
Week 3 –Unit 3 week 1
Week 4 – Unit 3 week 1

Grammar

Dear Parents,

Now that we have finished our speech contest, these past few weeks will be spent reviewing what they have learned this past semester. From the different noun forms and how to use adjectives and adverbs, well go through all the part of speech that we have learned. I hope that they will be able to put what they have learned so far to good use and hope that they continue to improve in the future.

Composition

Dear Parents,

This month we will return to our Composition Writing which is called 'If I Were the School Principal'. This topic gives the students the opportunity to be creative and thoughtful with their writing. They can think about what they could do to make their school better, what improvements or changes they would make and give their reasons why.

Please see below for a detailed schedule of July.

July will see us continue to use the skills learnt in the other classes to develop our composition writing in an interesting and creative manner.

Week 1- If I Were the School Principal

Week 2- If I Were the School Principal

Week 3- If I Were the School Principal

Week 4- If I Were the School Principal

All the Best,

Teacher Eamonn



Giraffe Class Newsletter July 2017

主題閱讀

上個月孩子們參與了演講比賽，孩子們都很努力練習並且有好的表現。七月是這學期最後一個月，孩子們在這一學期學習到了許多，在最後一個月我們將複習之前學習的內容並且加深觀念。七月分我將回美國探視家人，將由經驗資深的老師來代課。我相信孩子們都會有好的表現並且有所收穫。我很榮幸有機會教導這班的孩子們。以下是七月份的學習計畫。

第一週 第三單元第一週 Magnets

第二週 第三單元第一週 Magnets

第三週 第三單元第一週 Magnets

第四週 複習週

自然發音

各位家長：您好！

上個月我們花了許多時間在準備演講比賽。為了有最好的表現，孩子們付出了時間和努力，我為他們感到非常驕傲。Tr. Chalsey 和我也藉著各機會鼓勵他們，希望他們擁有更強烈的動機，演講練習也可以是很愉悅的事。

這個月是二年級最後一個月。我們將完成自然發音練習本中最後一個單元並且複習學習過的內容。我們將學習長母音以及單字在何時發長母音 a。我們還會針對複習進行一些遊戲與活動，我希望升上三年級前的最後一個月孩子們可以輕鬆有趣地學習。

我非常榮幸能夠教導長頸鹿班的孩子，這個過程充滿許多樂趣，我將會很想念他們！祝福他們在學習上都有所精進，生活上一切順遂。

第一週 第三單元第一週
第二週 第三單元第一週
第三週 第三單元第一週
第四週 第三單元第一週

文法

各位家長：

我們剛完成了演講比賽。這幾個禮拜我們將複習這學其所學過的內容，包括不同的名詞形式、如何使用形容詞與副詞以及其它我們學過的詞性。我希望孩子們可以將學過的內容確實應用，並且期許未來他們能夠持續進步。

英文寫作

各位家長：您好！

這個月我們將再次回歸到英文寫作的課程。這次的題目是「如果我是校長」，這個題目將讓孩子們發揮創意並且深思熟慮在寫作上。他們將思考做哪些事情可以讓學校更棒，能夠依照現況做出改善並且陳述原因。以下是七月的學習計畫。

七月份，孩子們將利用在其他堂課中所學的技巧，將這些技巧運用發揮在寫作上，寫出一篇有趣富有創意的文章。

第一週 如果我是校長
第二週 如果我是校長
第三週 如果我是校長
第四週 如果我是校長

真摯的祝福！

Teacher Eamonn